



Judo Canada

4141, avenue Pierre-De Coubertin
Montréal, QC H1V 3N7
Tél: 514-255-JUDO (5836) / Fax: 877-893-5836



TO ALL / À TOUS

Due to exceptional circumstances and the evolution of COVID-19, Judo Canada announces :

1. The postponement of PANAM Senior that was originally scheduled for 16, 17, 18, 19 April in Montreal will now take place 26, 27, 28 June 2020. All people who purchased tickets will either be reimbursed or can postpone their purchase to the new date. Your current tickets will be honoured.
2. The cancellation of the Canada Cup that was scheduled for 26, 27, 28 June 2020 in Montreal.

Additionally, Judo Canada recommends that all provinces and clubs suspend or postpone all unnecessary activities and gatherings.

The collective well-being and health of children, athletes, coaches, referees, administrators and volunteers being the priority, Judo Canada is also evaluating its planned national calendar in the following weeks.

We are sorry for the situation. Depending on the circumstances and evolution of the situation during the next hours and/or days, Judo Canada will make new announcements if necessary.

En raison de circonstances exceptionnelles et de l'évolution du COVID19, Judo Canada annonce :

1. Le report des Championnats panaméricains seniors qui devaient se dérouler les 16,17,18 et 19 avril prochain, à Montréal, au 26,27 et 28 juin 2020. Toutes les personnes ayant acheté des billets pourront être remboursées ou reporter leur achat à la nouvelle date. Vos billets actuels seront honorés.
2. L'annulation de Coupe Canada qui devait se dérouler les 26, 27 et 28 juin 2020, à Montréal.

De plus, Judo Canada recommande à toutes les provinces et tous les clubs de suspendre ou reporter toutes leurs activités et les regroupements non essentiels.

Le bien-être collectif et la santé des enfants, des athlètes, des entraîneurs, des arbitres, des administrateurs et des bénévoles étant la priorité, Judo Canada est aussi à évaluer son calendrier national prévu dans les prochaines semaines.

Nous sommes désolés de la situation. Selon des circonstances et en fonction de l'évolution de la situation au cours des prochaines heures et/ou journées, Judo Canada fera de nouvelles annonces, si nécessaire.

Debido a circunstancias excepcionales y la evolución de COVID19, Judo Canada anuncia:

1. El aplazamiento de los Campeonatos Panamericanos Senior en Montreal al 26,27 y 28 de junio de 2020.
2. La cancelación de COUPE CANADA que tendría lugar los días 26, 27 y 28 de junio de 2020 en Montreal.

Mike Tamura
President Judo Canada

Nicolas Gill
CEO-HPD JUDO CANADA

